

STEPPER'Z

Since the middle of 2000's **STEPPER'Z** conjugates the conventional hip-hop to tones black and Jamaican.

His inspiration was drawn by its numerous stays from the cradle of the reggae Kingstown Jamaica and worldwide. He began composing during it's two last years in the New York capital where he connected with artists such as **BUSY SIGNAL, BUSTA RHYMES** and meetings with **MAJOR LAZER** were possible!

GO DOWN GYAL is the first avant-gardist eponym project signed on the very young label **SAN ANTONIO PROD** Recorded in Kingston with an artist taking up **WARCHIEF**. This title sets out to conquer clubs of the old continent, **STEPPER'Z** and the new inescapable producer of this year of 2014 !!!

Depuis le milieu des années 2000 **STEPPER'Z** conjugue le Hip hop conventionnel aux sonorités black et jamaïcaine, Son inspiration fut puisée par ses nombreux séjours dans les îles et à travers le monde. il se mit à composer durant ses 2 années passées dans la capitale new yorkaise là même ou des connexions avec des artistes tels que **BUSY SIGNAL, BUSTA RHYMES** et des rencontres avec **MAJOR LAZER** furent possible !

"**GO DOWN GYAL**" est le 1er single d'un projet éponyme avant-gardiste signé sur le tout jeune label **SAN ANTONIO PROD** !!

Enregistré à Kingston avec un artiste montant **WARCHIEF**.

Ce titre part à la conquête des clubs du vieux continent,

STEPPER'Z est le nouveau producteur incontournable de cette année 2014 !!!

